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Qrszággyiaiés Hivatal a

irományszám Y 1 iSCJÁ

Érkezett 2017 JAN 1 Q,

Írásbeli kérdés

Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy űlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Seszták Miklós a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezet ő miniszter Úrhoz

„Milyen szakmai indokkal magyarázható a Délvidéki Futball Akadémia 3 milliár d
forintos állami támogatása? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egy december 30 .-i kormányhatározatból (1801/2016 . (XII . 20.) Korm. Határozat) kiderül ,
hogy az állami költségvetésb ő l 3 milliárd forint juttatást kapott az akkor még nem is létez ő
Délvidéki Futball Akadémia, amellyel a magyar állam a szerbiai Topolya városána k
harmadosztályú csapatát támogatta. Köztudott, hogy a csapat tulajdonosa egy, a helyi
önkormányzati választásokon Orbán Viktor Miniszterelnök Úr által is támogatott üzletember ,
ám kifejezetten aggasztó, hogy a stadionépítési láz újabb milliárdos mérték ű adóforintjaiba
kerül a magyar állampolgároknak, miközben itthon romokban hever az egészségügyi é s
oktatási rendszer is .

A fentiekkel összefüggésben, kérem Önt ől az alábbi kérdések megválaszolását :

Milyen szakmai érvek támasztják alá egy szerbiai harmadosztályú futballcsapat háro m
milliárdos állami támogatását ?
Mivel indokolható, hogy ezeket az összegeket nem az itthon közvetlenül i s
érzékelhető súlyos egészségügyi vagy oktatási rendszerrel kapcsolatos problémák
orvoslására költik?

Várom megtisztel ő válaszát!

	

Tistelettel :

Budapest, 2017 . január 19 '

	

Szabó Tímea
Független országgyűlési képviselő
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